



# ***EMPOWERMENT THROUGH DIVERSITY TO BUILD A BETTER ONTARIO***

## **REGISTRATION DEADLINE EXTENDED**

**HUMAN RIGHTS CONFERENCE  
DECEMBER 1-3, 2011**

**Toronto Hyatt Regency Hotel  
370 King Street West  
Toronto, ON M5V 1J9**

**REGISTER BY NOVEMBER 18!**  
**FOR HOTEL AND CHILDCARE**  
**(CONFERENCE REGISTRATION OPEN UNTIL DEC. 1)**

### **REGISTRATION TIMES**

**8:00 a.m. to 9:30 a.m.**

**Thursday December 1, 2011**

**PLEASE NOTE** The Conference has been extended by a day to ensure we can address all agenda items. Conference start time 10 a.m. on Thursday, December 1, 2011.

In addition building connections between the work we do on equality issues and the CUPE Ontario Action Plan, delegates can look forward to an exciting lineup of guest speakers and panellists, including:

Vangelis Nikias works for the Council of Canadians with Disabilities to raise awareness on the content of the Convention on the Rights of Persons with Disabilities. During United Nations negotiations on the Convention, he represented Human Resources and Social Development Canada as content expert to the Canadian delegation.

Rathika Sitsabaiesan is the Member of Parliament for Scarborough-Rouge River. She is the first woman and the first person of colour to be elected in the riding. Sitsabaiesan holds a master's degree in industrial relations from Queen's University and before becoming an NDP MP, worked for the University of Toronto Students' Union and the Ontario Labour Relations Board.

#### Childcare

If there is sufficient demand, we will provide on-site childcare for delegates attending the Conference. Requests for on-site childcare must be received no later than Monday, November 18<sup>th</sup> and delegates will be advised of the decision as quickly as possible. If there is not sufficient demand for on-site childcare, delegates should submit the "Family / Day Care Subsidy" form.

#### Election Process

In accordance with the Constitution of CUPE Ontario, the 2011-2013 Aboriginal Council, Workers with Disabilities, Pink Triangle, Racial Justice, Young Workers' and International Solidarity Committees will be elected at this Conference.

Delegates must be from affiliated Locals in order to be eligible to vote and/or to stand for a position in this election. Those interested in standing for a position must have their Local's support to do so.



# REGISTRATION FORM

**2011 HUMAN RIGHTS CONFERENCE  
DECEMBER 1-3, 2011**

NAME (please print in full)	PHONE NO.	E-MAIL ADDRESS

► **REGISTRATION FEE FOR 2011 HUMAN RIGHTS CONFERENCE:**

**Affiliates**      \*\$215.00 X \_\_\_\_\_ = \$ \_\_\_\_\_

**Non-Affiliates** \*\$315.00 X \_\_\_\_\_ = \$ \_\_\_\_\_

\*The surcharge of \$95.00 for non-affiliates can be applied to the first per capita payment if a local joins the Ontario Division within three (3) months.

**TOTAL:** \$ \_\_\_\_\_

Please return this registration form along with your cheque made payable to **CUPE Ontario - 2011 Human Rights Conference** to:

**CUPE Ontario Division  
2011 Humans Right Conference  
305 Milner Avenue, Suite 801  
Scarborough, ON M1B 3V4**

A block of rooms has been set aside at the **Toronto Hyatt Regency Hotel** located at 370 King Street West, Toronto, ON. We suggest that you reserve your rooms immediately by calling **W.E. Travel at 1-888-676-7747**. Please identify that you are booking for the **CUPE Ontario Human Rights Conference** to ensure you receive our special standard room rate of \$164.00 plus tax for single/double occupancy. Hotel accommodations must be made no later than **November 18, 2011**.

TELEPHONE # \_\_\_\_\_

LOCAL NO. \_\_\_\_\_

ADDRESS: \_\_\_\_\_

SIGNED (by Recording Secretary) \_\_\_\_\_

***RENFORCEMENT DES MOYENS D'ACTION PAR LA DIVERSITÉ  
POUR BÂTIR UN ONTARIO MEILLEUR***

# **REPORT DE LA DATE LIMITE D'INSCRIPTION**

**CONFÉRENCE DES DROITS DE LA  
PERSONNE  
1<sup>er</sup> AU 3 DÉCEMBRE 2011**

**Hôtel Hyatt Regency de Toronto  
370, rue King Ouest  
Toronto, ON M5V 1J9**

**INSCRIVEZ-VOUS AVANT LE 18 NOVEMBRE !**

**POUR L'HÔTEL ET LES SERVICES DE GARDE  
(INSCRIPTION POUR LA CONFÉRENCE EST OUVERTE JUSQU'AU 1<sup>er</sup> DÉCEMBRE)**

**Heure de l'inscription**

**8 h à 9 h 30**

**Le jeudi 1<sup>er</sup> décembre 2011**

En plus de l'établissement de liens entre le travail que nous faisons et le Plan d'action du SCFP Ontario, les délégués peuvent s'attendre à la présence d'orateurs invités et d'experts parmi les plus intéressants, notamment :

Vangelis Nikias travaille avec le Conseil des Canadiens ayant un handicap afin de sensibiliser la population à la Convention relative aux droits des personnes handicapées. Au cours des négociations qui ont eu lieu à l'ONU sur cette convention, il a représenté Ressources humaines et développement des compétences Canada à titre d'expert sur le contenu auprès de la délégation canadienne.

Rathika Sitsabaiesan est députée de Scarborough-Rouge River. Elle est la première femme et la première personne de couleur à avoir été élue dans cette circonscription. Titulaire d'une maîtrise en relations industrielles de l'Université Queen's, elle a travaillé pour le Syndicat des étudiants de l'Université de Toronto et le Conseil des relations de travail de l'Ontario avant de devenir députée NPD.

### Élections aux Comités de l'égalité

Les délégués à cette conférence seront appelés à élire les représentants aux Comités de l'égalité du SCFP. **C'est pour les membres l'occasion de s'engager !**

Conformément aux Statuts du SCFP Ontario, les membres du Conseil autochtone, du Comité des travailleurs ayant un handicap, du Comité du Triangle rose, du Comité de la justice raciale, du Comité des jeunes travailleurs et du Comité de la solidarité internationale seront élus lors de cette conférence.

Pour être admissibles à voter ou à poser sa candidature à l'un des postes, les délégués doivent faire partie d'une section locale affiliée. Les personnes intéressées à proposer leur candidature doivent avoir l'appui de leur section locale.

### Services de garde

Si la demande le justifie, nous offrirons un service de garde d'enfants aux délégués participant à la conférence. Les demandes en ce sens doivent nous parvenir avant le lundi 18 novembre et les délégués seront avisés de la décision concernant les services de garde le plus rapidement possible. Si la demande est insuffisante, les délégués pourront compléter un formulaire de demande de subside famille/service de garde.

# FORMULAIRE D'INSCRIPTION

**CONFÉRENCE 2011 DES DROITS DE LA PERSONNE  
1<sup>ER</sup> AU 3 DÉCEMBRE 2011**

NOM (en lettres moulées)	N0 DE TÉLÉPHONE	ADRESSE COURRIEL

**► FRAIS D'INSCRIPTION À LA CONFÉRENCE DES DROITS DE LA PERSONNE 2011**

**Affiliés**      \*\$215.00 X \_\_\_\_\_ = \$ \_\_\_\_\_

**Non-Affiliés**      \*\$315.00 X \_\_\_\_\_ = \$ \_\_\_\_\_

\*La surcharge de 100 \$ pour les non-affiliés peut être appliquée au premier paiement de capitation si la section locale joint les rangs du SCFP Ontario dans les 3 mois.

**TOTAL: \$** \_\_\_\_\_

Retournez ce formulaire accompagné de votre chèque à l'ordre de : **SCFP Ontario – Conférence des droits de la personne 2011**:

**Division de l'Ontario du SCFP  
Conférence des droits de la personne 2011  
305, Ave. Milner, Bureau 801  
Scarborough, ON M1B 3V4**

Un bloc de chambres a été réservé à l'hôtel **Hyatt Regency de Toronto**, 370, Rue King Ouest, Toronto, ON. Nous vous suggérons de réserver votre chambre dès maintenant en appelant **W.E. Travel au 1-888-676-7747**. Spécifiez que vous réservez pour la Conférence des droits de la personne du SCFP Ontario afin de profiter de notre tarif spécial \$164.00 plus taxes en occupation simple ou double. Les réservations doivent être faites au plus tard le **18 novembre 2011**.

# Téléphone \_\_\_\_\_

# Section locale. \_\_\_\_\_

Adresse: \_\_\_\_\_

Signé (par le secrétaire de séance) \_\_\_\_\_